



MAJLIS *SUCCESS AWARD* POLITEKNIK NILAI 2020

Majlis yang disambut dengan penuh gemilang ini telah dirasmikan oleh YB Dato' Haji Mohamad Taufek bin Abd Ghani (Pengerusi Jawatankuasa Bertindak Pembangunan Belia dan Sukan Negeri Sembilan). Majlis ini diadakan adalah bertujuan bagi meraikan kecemerlangan pelajar PNS dalam bidang sukan & kokurikulum, keusahawanan, kebudayaan, kesukarelawan, inovasi dan kepimpinan PNS sepanjang tahun 2019.



IFP AWARDS CEREMONY BY ISLAMIC BANKING & FINANCE INSTITUTE MALAYSIA (IBFIM)

Pensyarah Kewangan & Perbankan Islam Politeknik Nilai Muhamad Noor Baihaqi Bin Mokhtar telah menamatkan modul “Islamic Financial Planner” (IFP) dan telah menerima certificate IFP dalam Majlis IFP Awards Ceremony. IFP Awards Ceremony oleh Islamic Banking & Finance Institute Malaysia (IBFIM) telah berlangsung di Suruhanjaya Sekuriti Malaysia dan disempurnakan oleh Director Islamic Capital Market SC dan President Financial Planning Associate Malaysia (FPAM)



WAWANCARA BERSAMA RTM

Wawancara Khas bersama YBhg Dato' Pkharuddin bin Haji Ghazali, Pengarah Jabatan Pendidikan Negeri Sembilan (JPN) dan En Mohd Zin bin Hassan, Timbalan Pengarah Akademik PNS bagi mempromosikan *STEM DAY* di PNS 2020



PROGRAM *STEM DAY* DI POLITEKNIK NILAI

Program anjuran bersama antara Politeknik Nilai dan Jabatan Pendidikan Negeri Sembilan ini membawa objektif utama iaitu menarik minat dan mempromosi STEM bagi menyokong pemerkasaan STEM dan TVET ke arah IR4.0. Di samping itu juga dilihat dapat menyokong dasar Kementerian Pendidikan Malaysia dalam membudayakan pendidikan STEM serta kempen *STEM4ALL* dalam kalangan rakyat Malaysia

MAJLIS PENSIJILAN PROFESIONAL OSH-MOSHPA

Politeknik Nilai dengan kerjasama dari pihak Malaysian Occupational Safety & Health Practitioners Association (MOSHPA) telah mengadakan Majlis Pensijilan Profesional OSH-MOSHPA di Dewan Sri Putra, PNS. Seramai 301 orang pelajar semester 5 yang terdiri daripada pelajar Jabatan Kejuruteraan Mekanikal (JKM), Jabatan Perdagangan (JP) dan Jabatan Agroteknologi dan Bio-Industri (JAB) telah terpilih bagi menjalani program ini





TAKLIMAT GARIS PANDUAN PEMANTAUAN PEMBELAJARAN DAN PEMBELAJARAN SECARA ATAS TALIAN (I-PDP) POLITEKNIK DAN KOLEJ KOMUNITI

Satu taklimat berkenaan Garis Panduan Pemantauan Pembelajaran dan Pembelajaran secara atas talian (i-PdP) Politeknik dan Kolej Komuniti telah diadakan di Makmal Bahasa 3 Jabatan Pengajian Am (JPA) yang melibatkan Timbalan Pengarah Akademik, Ketua-ketua Jabatan, Ketua Program,



PROGRAM *FLASH MARKET* JABATAN PERDAGANGAN

Program ini dijalankan agar ia memberi peluang kepada para pelajar kursusnya *Entrepreneurship* dan *Digital Entrepreneur* untuk mempromosi produk jualan mereka secara *offline* berkonsepkan jualan di *booth*.



PROGRAM *OVERVIEW OF RETAIL AND F&B INDUSTRY TOWARDS CAREER PATH IN RETAIL*

Program ini telah dilaksanakan di Dewan Kuliah Utama, PNS melibatkan 195 orang pelajar semester 1 hingga 5 Diploma In Retail Management (DRM), PNS. Sesi perkongsian telah dimulakan oleh penceramah jemputan Pn Hj Nor Fazila Hashim, Timbalan Pengarah, Malaysia Productivity Corporation (MPC)



MAJLIS KONVOKESYEN PROFESIONAL *CERTIFIED IN HALAL RETAIL AND SUPPLY CHAIN*

Seramai 31 orang pensyarah politeknik Malaysia telah berjaya memperolehi pengiktirafan profesional dalam bidang peruncitan dan rangkaian bekalan halal oleh Malaysian Institute of Purchasing & Materials Management (MIPMM). Bagi meraikan kejayaan tersebut, mereka telah diraikan dalam Majlis Konvokesyen Professional Certified in Halal Retail and Supply Chain pada di Dewan Sri Putra, PNS.



PROGRAM CSR 'CINTAI DAN SAYANGI ALAM'

Program CSR Cintai dan Sayangi Alam Sekitar telah diadakan di Pantai Purnama Port Dickson. Program ini anjuran bersama antara Politeknik Nilai dan Majlis Perbandaran Port Dickson. Program CSR membersihkan persekitaran pantai ini melibatkan 50 orang peserta terdiri daripada para Pelajar DLS 3A, para Pensyarah dan Ketua Unit PNS.



PROGRAM KOMUNITI OUTREACH KITAR SEMULA SWCORP-SWM ENVIRONMENT #JANGANGUNALAH

Program ini telah dihadiri oleh seramai 120 orang pelajar Politeknik, pelajar sekolah dan pensyarah dan telah dirasmikan oleh En. Teo Kok Seong, Pengerusi Jawatankuasa Bertindak Kesejahteraan Bandar, Perumahan, Kerajaan Tempatan dan Kampung Baru

SEMINAR METOD PENYELIDIKAN EMPERIKAL DENGAN FUZZY DELPHI

Seminar Metod Penyelidikan Emperikal dengan Fuzzy Delphi untuk pensyarah Politeknik Negeri Medan oleh Ts Dr Mohd Ridhuan Mohd Jamil (Ketua Pusat Penyelidikan dan Inovasi)



RAPAT KERJA PENELITIAN KERJASAMA ANTARABANGSA PNS-POLMED

Mesyuarat diadakan bagi membincangkan pelaksanaan penyelidikan bersama para pensyarah PNS-POLMED dalam menjayakan Seminar Antarabangsa ITARC yang akan diadakan di Politeknik Nilai pada 20 Feb 2020



LAWATAN KOLABORASI PNS-POLMED

Lawatan ke bilik kuliah, kafe dan perbincangan media bagi kedua-dua pihak



THE 41ST NATIONAL CONVENTION OF THE FUTURE FARMERS OF THAILAND

Seramai 9 orang yang terdiri dari 6 orang pelajar dan 3 orang pensyarah Jabatan Agroteknologi & Bio-industri (JAB) PNS telah menyertai *The 41st National Convention of the Future Farmers of Thailand* di Surat Thani, Thailand. Delegasi dari PNS telah berada di Suratthani dari 14-21 Feb 2020.



MAJLIS MAKAN MALAM KEBUDAYAAN SEMPENA KOLABORASI PENYELIDIKAN ANTARA POLITEKNIK NILAI (PNS), POLITEKNIK NEGERI MEDAN (POLMED), PERSATUAN KEDOKTORAN TEKNIKAL MALAYSIA (PKTM) DAN POLITEKNIK KOTA BHARU (PKB)

Majlis telah diserikan dengan Persembahan Kebudayaan sempena meraikan delegasi dari Politeknik Negeri Medan (POLMED) yang akan bersidang pada 20 Feb 2020 dalam International TVET and Akademik Conference 2020 (ITARC).



KURSUS DIGITAL ENTREPRENEUR BERSAMA PELAJAR POLMED

Seramai 28 orang pelajar dari Politeknik Negeri Medan (POLMED) telah mengikuti Kursus Digital Entrepreneur di Politeknik Nilai di bawah program POLMED EDUTourism 2020



PROGRAM EDUTOURISM POLITEKNIK NEGERI MEDAN (POLMED)

Program ini melibatkan lawatan sekitar Putrajaya yang melibatkan 28 orang pelajar dan 2 orang pensyarah POLMED. Antara tempat-tempat yang dilawati adalah, Masjid Putra dan Kompleks Seri Perdana.



11TH TM (WTF) NSC MILO NATIONAL TAEKWONDO CHAMPIONSHIP 2020

Pertandingan yang berlangsung di Arena *Indoor Stadium Olympic Council of Malaysia*, Jalan Hang Jebat, Kuala Lumpur telah menyaksikan keunggulan Pelajar PNS memenangi pingat emas, perak dan gangsa sekaligus. Berikut adalah nama pemenang pingat yang terdiri daripada Muhammad Syafiq Bin Zuber (Emas), Joshua Amirul Bin Abdullah (Perak) dan Qamarul Azim Bin Sulaiman (Gangsa)

MALAYSIA TEKNOLOGI EXPO

Tahniah diucapkan kepada para pelajar PNS yang berjaya meneruskan tradisi menyertai pertandingan inovasi berimpak. Pertandingan Malaysia Teknologi Expo ini telah berlangsung dari 20-22 Feb 2020.



PILIHANRAYA MAJLIS PERWAKILAN PELAJAR (MPP) POLITEKNIK NILAI

Suasana Pilihanraya Majlis Perwakilan Pelajar (MPP) Politeknik Nilai (PNS) 2020. Majlis berlangsung di Dewan Sri Putra (DSP), PNS dan proses pengundian bermula pada jam 8.30 pagi hingga 4.30 ptg



KURSUS INKUBATOR AIRCOND KENDERAAN BERSAMA DENGAN PSH PNS

Kerjasama yang julung kali diadakan di antara Majlis Bandaraya Seremban (MBS) dan Politeknik Nilai yang melibatkan 5 orang staf Politeknik.



MAJLIS PELANCARAN PROJEK KITAR3CYCLE PNS BERSAMA SWM ENVIROMENT

Kempen membudayakan kitar semula di PNS telah dirasmikan oleh En. Danial, Pegawai Eksekutif SWM Enviroment. Setiap pelajar yang telah mendaftar dalam kempen ini telah diberikan barcode dan setiap bungkusan yang ditampal barcode ini akan mendapat point yang boleh digunakan untuk membayar bil-bil dan juga e wallet (boost).



MAYBANK INTERNSHIP PROGRAMME FOR POLITEKNIK NILAI

Sesi "*Engagement & Interview*" pelajar yang akan menjalani Latihan Industri SESI JUN 2020 telah dijalankan di PNS bersama pihak Maybank. Seramai 36 pelajar dari program DBS, DIB & DLS Jabatan Perdagangan telah dipilih untuk sesi temuduga.

PROGRAM ENTREPRENEURIAL ADVENTURES IN 3 DAYS (EAP 2020) DI GOPENG, TAMBUN & TAPAH PERAK.

Program ini dijalankan bertujuan bagi menggalakkan peserta melakukan aktiviti riadah di samping meningkatkan lagi ikatan silaturrahim dan menjalin hubungan baik dengan masyarakat luar. Program berbentuk Team Building seperti ini dapat menambah daya kerjasama, kesepakatan dan toleransi antara peserta. Kolaborasi yang terhasil akan meningkatkan jati diri dan kewibawaan kepimpinan.





SEMINAR MUET

Satu seminar telah diadakan bagi persediaan pelajar-pelajar PNS untuk menduduki peperiksaan MUET. Madam Chuah Chin Chin yang mempunyai 36 tahun pengalaman mengajar Bahasa Inggeris dan 19 tahun pengalaman mengajar MUET telah dijemput untuk memberi sedikit perkongsian ilmu.



JOB HUNTING SKILL SEMINAR

A Job Hunting Skill Seminar yang disampaikan oleh Dr. Sharon Tong Bee Eng, *Director (Alchemist) Culturistic Sdn. Bhd., subsidiary of PKT Logistics Group*, diharapkan telah dapat memberi beberapa kemahiran yang diperlukan oleh para pelajar dalam membina kerjaya di masa akan datang.



AHLI SIDANG REDAKSI

Penaung

Lt. Kol. (PA) Bersekutu Haji Nazri Idris (Pengarah PNS)

Penasihat

Dr. Isdawati Ismail (Timbalan Pengarah Penyelidikan dan Jaringan Industri)

Ketua Editor

Nur Hazeleen Bashah

Editor

Dr. Hajah Nor Hayati Fatmi Talib

Hasani Gazali

Editor Teknikal

Qyurulzeta Ishak

Editor Rekabentuk

Azalinda Mat Saad

Disediakan oleh: **Unit Penerbitan Politeknik Nilai**